
Zápisnica
z  rokovania Obecného zastupiteľstva v Drahovciach, ktoré sa konalo dňa 29.04.2010 

1. Otvorenie                                                                                                                                        

    Z  dôvodu  neprítomnosti  starostu  obce  rokovanie  obecného  zastupiteľstva  v Drahovciach
otvoril a všetkých prítomných privítal zástupca starostu JUDr. Jozef Šoka v priestoroch zasadačky
obecného úradu.  Konštatoval, že je prítomných 8 poslancov /ospravedlnený: Stanislav Bednár/ a
vyhlásil zasadanie za uznášania schopné. 

Predniesol program rokovania:

1. Otvorenie (určenie overovateľov zápisnice)
2. Kontrola plnenia uznesení
3. Informácie zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva  
4. Návrh Záverečného účtu obce Drahovce za rok 2009
5. Výročná správa obce Drahovce za rok 2009
6. Správa nezávislého audítora o overení účtovnej závierky za rok 2009
7. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2010
8. Odovzdanie majetku do správy ZŠsMŠ Drahovce
9. VZN č. 1/2010, ktorým sa mení a dopĺňa záväzná časť Územného plánu obce Drahovce 
10. Rôzne
11. Diskusia
12. Návrh na uznesenie
13. Záver      

a navrhol poslancom venovať sa najskôr problematike prítomných hostí. Tento návrh a program
rokovania bol schválený 
h l a s o v a n í m  č. 1 :
ZA : 8                                                  PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0    

Zástupca starostu obce určil za  overovateľov  zápisnice   z  dnešného rokovania  OZ  p. Jozefa
Varačku a p. Jozefa Maceku. 
Overovatelia  zápisnice zo dňa 25.02.2010 p. Juraj Surový a Mgr. Jana Lajchová navrhli schváliť
zápisnicu zo dňa 25.02.2010. 
Overovatelia  zápisnice  z  dnešného rokovania  OZ a zápisnica  z rokovania  OZ 25.02.2010 boli
schválení 
h l a s o v a n í m  č. 2 :
ZA : 8                                                  PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0    

13.
uznesenie

k Organizačnému zabezpečeniu  priebehu OZ

OZ v Drahovciach 
1. k o n š t a t u j e,  že OZ je uznášaniaschopné, pretože z celkového počtu 9 poslancov  je
prítomných 8 poslancov
2. s c h v a ľ u j e  program dnešného zasadania obecného zastupiteľstva
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3.  s c h v a ľ u j e   na návrh overovateľov p. Juraja Surového a Mgr. Jany Lajchovej zápisnicu zo
dňa 25.02.2010
4.  u r č u j e  overovateľov zápisnice z dnešného rokovania OZ p. Jozefa Varačku a p. Jozefa
Maceku

2. Kontrola plnenia uznesení

Uznesenia z predošlých rokovaní OZ sú splnené, alebo sa plnia priebežne.

14.
uznesenie

ku Kontrole plnenia uznesení 

OZ v Drahovciach
b e r i e   n a    v e d o m i e  plnenie uznesení z predošlých zasadaní OZ.

Po kontrole plnenia uznesení dostala slovo p. Jarmila Brezovská, ktorá sa obrátila na poslancov so
žiadosťou o náhradu škody spôsobenej únikom vody z verejného vodovodu. Sťažovala sa, že jej zo
severnej strany podmáčala dom voda unikajúca pol roka z obecného vodovodu a že sused má na
svojom dvore urobený trativod – veľké kamene zakopané v zemi, a tieto dve skutočnosti ohrozovali
statiku jej domu. Keď si všimla unikajúcu vodu z vodovodu, nahlásila poruchu na obecnom úrade.
P. Brezovská ďalej hovorila, že nemohla nájsť žiadneho statika, ktorý by jej písomne potvrdil, že
dom je poškodený vplyvom uvedených skutočností. Keďže písala aj na iné úrady, ktoré jej žiadosti
odstupovali  na ďalšie úrady a na obecný úrad do Drahoviec a ona sa stále nedočkala pomoci,
obracia sa teraz na poslancov.
P. Maceka odpovedal, že po nahlásení poruchy vodovodu hneď v ten deň urobil obhliadku, vizuálne
nebolo  zjavné  žiadne  poškodenie  nehnuteľnosti  p.  Brezovskej  ani  nebolo  viditeľné  žiadne
zavlhnutie  suterénu.  Porucha vodovodu bola  odstránená.  Na  to,  že  sa p.  Brezovská nedočkala
pomoci  obecného úradu a iných  inštitúcií,  reagoval, že každý občan má právo  prísť  na každé
zasadanie OZ. Veľké kamene – betóny zakopané v zemi u suseda, boli zo stĺpov po ktorých ťahal
hrozno a už sú odstránené. 
JUDr. Šoka sa pýtal p.  Brezovskej pýtal, či má výšku škody vyčíslenú a podloženú dokladmi.
P. Brezovská odpovedala, že nie, všetko si opravila sama na svoje náklady a ešte trvá na tom, aby
jej obecný úrad predložil zápisy o spotrebe vody v čase poruchy.
JUDr. Šoka odpovedal, že takúto informáciu môže obec v súlade so zákonom o slobodnom prístupe
k informáciám poskytnúť  a požiadal  p. Brezovskú, aby uviedla časové obdobie, za ktoré údaje
požaduje.  JUDr.  Šoka ubezpečil  p.  Brezovskú,  že  celá  záležiosť  bude postúpená na Spoločný
stavebný úrad, keďže poslanci ani starosta nie sú po odbornej stránke kompetentní posúdiť či škoda
vznikla, ani overovať,  či má sused vybudovaný trativod alebo zodpovedajúcu žumpu. 

Na zasadanie  OZ boli  prizvaní  p.  Ladislav  a  Mário  Bihárioví,  ohľadom neplnenia  zmluvných
podmienok. JUDr. Šoka prečítal výňatok zo zápisnice zo dňa 03.12.2009, kde bolo dohodnuté, že
ak dňom 20.02.2010 budú p. Bihárioví pokračovať v splácaní dohodnutej čiastky vo výške 166 €
mesačne a do 20.03.2010 zamurujú okno na severnej  strane od p.  Kolaroviča,  neodstúpi Obec
Drahovce od zmluvy. 
P. Bihári  Ladislav sa vyjadril,  že nemohol platiť,  lebo nemal peniaze, jeho brat  je momentálne
zavretý a on sám nemá na splácanie. Mohol by platiť odteraz polovičné splátky.
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Matka p. Biháriová prosila poslancov o zhovievavosť, povedala, že Ladislav bude platiť polovicu a
po návrate Mária z výkonu trestu budú platiť 166 € mesačne.
Na otázku prečo okno nie je zamurované neodpovedali, ale p. Biháriová prisľúbila, že do 15.05.
okno zamurujú.
Po rozprave poslanci schválili, že Obec Drahovce neodstúpi od zmluvy v prípade, ak p. Bihárioví
budú pokračovať v splátkach v súlade so zmluvou, t.j. ak pravidelne do 20. dňa v mesiaci, počnúc
mesiacom májom, uhradia čiastku 166 € 
h l a s o v a n í m  č. 3:
ZA : 8                                                PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0    

15.
uznesenie

OZ v Drahovciach
1.  b e r i e   n a   v e d o m i e     žiadosť p. Brezovskej
2.  s c h v a ľ u j e ,   že Obec Drahovce neodstúpi od zmluvy s p. Biháriovými v prípade, ak budú
pokračovať  v  splátkach v  súlade so zmluvou,  t.j.  ak pravidelne do 20. dňa v mesiaci,  počnúc
mesiacom májom, uhradia čiastku 166 € 

Po ukončení rokovania s občanmi sa dostavil p. starosta so slovami, že až doteraz pracoval a  nesie
dobrú  správu  z  Bratislavy  o  schválení  žiadosti  na  dokončenie  obecného  vodovodu  vo  výške
100.000 €.
Zasadanie pokračovalo podľa programu a naďalej ho viedol na požiadanie p. starostu JUDr. Šoka.

3. Informácie zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva  

P. Jozef  Brezovský informoval  o  činnosti  Komisie  kultúry,  vzdelávania  a  športu,  zdravotnej  a
sociálnej:
- pripravovali stavanie mája, ktoré sa uskutoční zajtra o 19 hod. DH Drahovčanka sa nezúčastní,
hudba bude zabezpečená prostredníctvom obecného rozhlasu; 
- potrebou obnoviť náter na pamätníku SNP;
- p. Brezovská už nepôsobí ako kronikárka obce, je potrebné vyhlásiť výberové konanie na túto
pozíciu, najlepšie tak, aby sa na nasledujúcom zasadaní OZ mohla voľba kronikára uskutočniť.
JUDr. Šoka upresnil, aby výberové konanie bolo vyhlásené do 31.05.2010. 
- kedže sa Mgr. Ladislav Lekár sa vzdal všetkých svojich funkcií, aj  členstva v Rade školy, p.
starosta navrhol do Rady školy p. Jaroslava Horúcku;
- monografia o obci bola odovzdaná na posledné úpravy, výstava fotografií nepoužitých v knihe sa
uskutoční v Spoločenskom dome pod záštitou p. Vladimíra Rusnáka;
- program na drahovský jarmok je zabezpečený – vystupovať  bude dychová hudba Boršičanka,
folklórny súbor Vršatec, spevák Dušan Grúň a žiaci z umeleckej školy v Piešťanoch v čase od 10 do
15 hod. V akom štýle bude recepcia p. starosta neupresnil. P. Juraj Surový navrhol spísať do bodov
všetko potrebné na zabezpečenie a potom si poslanci rozdelia úlohy, aby príprava jarmoku a krstu
knihy nezostala len na členoch Komisie kultúry.

JUDr. Šoka informoval o činnosti Komisie verejného poriadku, ekonomickej, dopravy a životného
prostredia:
- stretnutie mali členovia 2. a 15. apríla;
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- riešili  situáciu rušenia nočného pokoja na Poštovej ulici predvolaním majiteľa a nájomcov, na
oboch stretnutiach;
-  obhliadali  a vyrubovali  choré stromy, JUDr. Šoka predložil  prítomným fotografie vyrúbaných
stromov.
P. Maceka mal výhrady k výrubu dvoch gaštanov pred kostolom. Výrub stromov nebol predmetom
prejednania a schválenia v obecnom zastupiteľstve a preto odporúča takéto kroky nerobiť len na
základe rozhodnutia Komisie, ale celého zastupiteľstva. 
P. Surový sa pýtal, či sú dodržiavané zákonné postupy. 
JUDr. Šoka odpovedal, že zákonné postupy dodržiavané sú, výrub stromov je možný len do 31.
marca, orez sa môže vykonávať celý rok tak, aby nebolo narušené hniezdenie. Záležitosti výrubu
stromov sú konzultované s p. Mutkovičom. Okrem toho, že sa stromy vyrubujú tiež sa vykonáva
náhradná výsadby – napr. na cintoríne lipky a chvojky.
- dopravné značenie na moste – listom Slov. vodohospodárskeho podniku, š.p., Správa povodia
stredného Váhu II. v Piešťanoch bolo vysvetlené, že značka nebola umiestnená v súlade s predpismi
a bude zabezpečené jej odstránenie;
-  na Tichej  ulici  je upchatý odvodňovací  kanál,  JUDr.  Šoka doporučuje stavebnej  komisii,  aby
posúdila daný stav a predložila návrh na riešenie; tiež doporučuje predsedovi stavebnej komisie,
aby oslovil vlastníkov bývalého hostinca na Hlavnej ulici, stavba začína byť nebezpečná pre okolie.
Je potrebné spracovať podnet pre Spoločný stavebný úrad k vydaniu rozhodnutia k zabezpečeniu
tejto stavby.
- žiadosť p. Milana Brezovského o finančnú výpomoc Komisia nedoporučuje, nakoľko už mu bola
poskytnutá pomoc - keď mu spadol múr domu, zamestnanci obce mu odpratali stavebný odpad.
Poslanci o žiadosti p. Brezovského o finančnú výpomoc vo výške 1.000 € hlasovali nasledovne:
h l a s o v a n í m  č. 4:
ZA : 0                                                PROTI : 7                                     ZDRŽAL SA : 1    
- DHZ žiada navýšiť rozpočet na rok 2010 o 5.000 € - pri schvaľovaní zmien rozpočtu bude táto
otázka riešená na základe odporúčania p. ekonómky;
- TTSK sa zatiaľ nevyjadril k žiadosti na rozšírenie vstupu do obce, vyčistenie krajníc, odstránenie
výtlkov, osadeniu zábradlia na ul. Dedinskej a zvodidiel na križovatke ulíc Dedinská a Lazy;
- pristúpilo sa k uzamykaniu brány na cintorín z Kostolnej ulice z dôvodu chránenia majetku –
otočené  dopravné  značky,  naháňajúca  sa  mládež  po  cintoríne  a  tiež  zabezpečenie  prehľadu  o
hroboch.  Podľa  Cintorínskeho  poriadku   majú  vstup  na  cintorín  povolený  vozidlá  údržby  a
pohrebnej služby. Je potrebné pripraviť informačný blok do novín.
-  riešila sa žiadosť  p. Komárkovej o odkúpenie časti  pozemku pred domom. Komisia odpredaj
neodporúča až do vybudovania všetkých inžinierskych sietí a doporučuje stavebnej komisii riešiť
Dedinskú ulicu ako celok, odpredávať (po vybudovaní všetkých sietí) časti pozemkov tak, aby bola
zabezpečená jedna línia. Poslanci o odpredaji časti pozemku p. Komárkovej hlasovali:
h l a s o v a n í m  č. 5:
ZA : 0                                                PROTI : 8                                     ZDRŽAL SA : 0

P.  Maceka informoval  o  činnosti  Komisie  podnikania,  obchodu,  služieb,  regionálneho rozvoja,
stavebnej a bytovej:
-  zaoberali  sa  novovznikajúcimi  ulicami,  zisťovaním  potrebných  osobných  údajov  majiteľov
pozemkov na uliciach A. Hlinku, Poštová, Šálkova. 
Na konci ulice A. Hlinku sú dvaja vlastníci mŕtvi, musí sa vykonať zákonné vyvlastnenie. Tento
úkon je možné uskutočniť na základe hotových projektov pre uvedenú ulicu. Robili sa postupné
kroky pre vypracovanie projektovej dokumentácie: návšteva projektanta, zadanie a vypracovanie
výpočtov pre odver plynu pre obidve ulice, jednanie na SPP Nové Mesto nad Váhom a ZSE Trnava,
stretnutie  s  Ing.  Baničom  -  uskutočnená  obhliadka  na  miestach  realizácie  projektov,  dodanie
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projektov ciest pre správcov sietí pre zakreslenie skutkových stavov ich sietí.
Predseda Komisie ďalej oslovil p. Čapušku, ktorý žije v Čechách, ohľadom predaja jeho pozemku
pod cestu. P. Čapuška po jednaní s predsedom Komisie súhlasí s predajom pozemku vo výške 4 € za
1 m2,  nakoľko ostatní vlastníci získajú predajom pozemku pod cestu stavebný pozemok, ale on
nezíska nič. Poslanci o kúpe pozemku  pod cestu od p. Čapušku Emila, bytom Praha 4 Michle,
Ohradní 1342/19, Česká republika na ulici Poštová v Drahovciach, LV č. 1338: parc. č. 705 v ¼, tj.
o výmere 78,75 m 2   vo výške 4,- € za 1 m2 , t.j. celkom 315,- €  hlasovali:
h l a s o v a n í m  č. 6:
ZA : 8                                                PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0
Projektant Ing. Banič poslal e-mailom ponuku za projekty k územnému konaniu vo výške 850 €,
ešte budú potrebné projekty k stavebnému povoleniu, keď ich zadáme súčasne, možno bude nižšia
cena.
    

16.
uznesenie

k Informáciám zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva 

OZ v Drahovciach

1.  b e r i e   n a   v e d o m i e   informácie zo zasadania Komisií obecného zastupiteľstva
2.  z a m i e t a   žiadosť p. Brezovského o finančnú výpomoc vo výške 1.000 € 
3.  z a m i e t a   žiadosť p. Komárkovej o odpredaj časti pozemku 
4. s c h v a ľ u j e    kúpu pozemku pod cestu od p. Čapušku Emila, bytom Praha 4 Michle, Ohradní
1342/19, Česká republika na ulici  Poštová v Drahovciach, LV č.  1338: parc. č.  705 v ¼, tj.  o
výmere 78,75 m 2   vo výške 4,- € za 1 m2 , t.j. celkom 315,- € 

4. Návrh Záverečného účtu obce Drahovce za rok 2009  

P. Anna Imrišíková oboznámila poslancov o rozpočtovom hospodárení, bilancii  aktív a pasív, o
výsledku hospodárenia, záväzkoch a pohľadávkach.
Z  rozpravy  vyplynula  žiadosť  p.  Maceku  pripraviť  na  najbližšie  zasadanie  finančnú  analýzu
prevádzky Avie, uviesť najazdené kilometre, a to zvlášť pre obecný úrad a pre občanov.
JUDr.  Šoka  prečítal  Správu  audítorky Ing.  Veroniky Tibenskej,  podľa  ktorej  účtovná  závierka
poskytuje pravdivý a objektívny pohľad na finančnú situáciu Obce Drahovce k 31. decembru 2009,
na výsledky jej  hospodátrenia  a  peňažné  toky za rok  končiaci  k  danému dátumu v súlade so
Zákonom o účtovníctve. 
Bc. Eva Kukučková – hlavná kontrolórka obce odporučila obecnému zastupiteľstvu vysloviť súhlas
s  celoročným  hospodárením  bez  výhrad.  Poslanci  schválili  záverečný  účet  obce  Drahovce  a
vyslovili súhlas s celoročným hospodárením bez výhrad
h l a s o v a n í m  č. 7:
ZA : 8                                                PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0

17.
uznesenie

k návrhu Záverečného účtu obce Drahovce za rok 2009 

OZ v Drahovciach 
1.   b e r i e   n a   v e d o m i e   správu autditora o overení účtovnej závierky za rok 2009
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2.  b e r i e   n a   v e d o m i e   stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu Záverečného účtu obce
Drahovce za rok 2009
3.   s c  h v a ľ u j e    Záverečný účet Obce Drahovce za rok 2009 a vyslovuje súhlas s celoročným
hospodárením bez výhrad

5. Výročná správa obce Drahovce za rok 2009  

P. Imrišíková predložila poslancom Výročnú správu Obce Drahovce.

18.
uznesenie

k Výro čnej správe obce Drahovce za rok 2009 

OZ v Drahovciach 
b e r i e   n a   v e d o m i e   Výročnú správu Obce Drahovce

6. Správa nezávislého audítora o overení účtovnej závierky za rok 2009  

Správa nezávislého auditora bola predložená pri návrhu Záverečného účtu obce Drahovce.

7. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2010  

P. Imrišíková oboznámila poslancov s návrhom na zmenu rozpočtu č. 1/2010. 
Poslanci sa rozhodli zvýšiť čiastku navrhovanú v zmene rozpočtu na zabezpečenie Drahovského
jarmoku o 1.000 €.

P. Surový žiada zabezpečiť, aby firma Europroject & Tender žiadosť o NFP na projekt Kanalizácie
+ ČOV vypracovala  bezplatne,  nakoľko v  predošlej  žiadosti  boli  nedostatky a obecný úrad  si
objednal  a  zaplatil  vypracovanie  bezchybné,  prípadne,  aby  o  čiastku  2.380  €  bola  upravená
nasledovná faktúra od firmy Europroject & Tender Bratislava.

Ing. Patrik Rapavý navrhol doplniť úpravu rozpočtu o čiastku na detské ihrisko vo výške 6.000 €.
Starosta obce vymenoval všetky prebiehajúce akcie a projekty, zdôraznil, že ak dostaneme dotácie
na všetky, značná časť finančných prostriedkov sa spotrebuje na spolufinancovanie. Ing. Rapavý
stiahol  svoj  návrh,  najprv  preverí,  či  by  bolo  možné  umiestniť  detské  ihrisko  na  cirkevnom
pozemku a potom bude informovať poslancov a rozhodnú sa ako ďalej. 

Návrh na zmenu rozpočtu č. 1/2010 vrátane navýšenia navrhovanej čiastky na Drahovský jarmok o
1.000 € bol schválený
h l a s o v a n í m  č. 8:
ZA : 8                                                PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0

Ďalej p. Imrišíková predložila návrh na použitie Rezervného fondu obce Drahovce v plnej výške na
kapitálové výdavky, ktorý bol schválený
h l a s o v a n í m  č. 9:
ZA : 7                                                PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 1

6/10



19.
uznesenie

k Návrhu na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 1/2010

OZ v Drahovciach 
1.   s c  h v a ľ u j e   návrh na zmenu rozpočtu č. 1/2010 vrátane navýšenia navrhovanej čiastky na
Drahovský jarmok o 1.000 €
2.  s c h v a ľ u j e    návrh na použitie Rezervného fondu Obce Drahovce v plnej výške na
kapitálové výdavky

8. Odovzdanie majetku do správy ZŠsMŠ Drahovce  

P. Imrišíková predložila Protokol č. 1/2010 o odovzdaní a prevzatí majetku obce do správy ZŠsMŠ
Drahovce: 
Rekonštrukcia a modernizácia ZŠ s MŠ Drahovce v hodnote 427.799,61 €
z toho: zateplenie fasády, vonkajšie a vnútorné omietky,  výmena dažďových žľabov a zvodov,
výmena výplňových konštrukcií a parapetov okien 443,198,24 €
IKT  vybavenie  počítačmi,  multifunkčnými  zariadeniami,  datavideoprojektorom,  tabuľou
magnetickou keramickou    29.601,37 € 
Poslanci 
h l a s o v a n í m  č. 10:
ZA : 8                                                PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0
súhlasili s prevodom majetku do správy ZŠsMŠ Drahovce.

20.
uznesenie

k Odovzdaniu majetku do správy ZŠsMŠ Drahovce

OZ v Drahovciach 
s c   h  v  a  ľ  u  j  e     na základe protokolu  o prevode  majetku  do správy medzi  obcou ako
odovzdávajúcou organizáciou a Základnou školou s materskou školou Drahovce ako organizáciou
preberajúcou
Rekonštrukciu a modernizáciu ZŠ s MŠ Drahovce v hodnote 427.799,61 €
z toho: zateplenie fasády, vonkajšie a vnútorné omietky,  výmena dažďových žľabov a zvodov,
výmena výplňových konštrukcií a parapetov okien 443,198,24 €

IKT vybavenie počítačmi, multifunkčnými zariadeniami,  datavideoprojektorom, tabuľou
magnetickou keramickou   29.601,37 €

9. VZN č. 1/2010, ktorým sa mení a dopĺňa záväzná časť Územného plánu obce Drahovce  

VZN č. 1/2010 uviedol JUDr. Šoka, po prerokovaní poslancami bola schválená
a) Zmena 02/2009 Územného plánu obce Drahovce
b) výroky ku stanoviskám a pripomienkam uplatnených pri prerokovaní návrhu Zmeny 02/2009

Územného plánu obce Drahovce (príloha č. 3a, 3b)
c) VZN č.  1/2010, ktorým sa vyhlasujú zmeny záväznej časti územného plánu obce Drahovce
h l a s o v a n í m  č. 11:
ZA : 7                                                PROTI : 1                                     ZDRŽAL SA : 0
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21.
uznesenie

k VZN č. 1/2010, ktorým sa mení a dopĺňa záväzná časť Územného plánu obce Drahovce 

OZ v Drahovciach 
1.  b e r i e   n a   v e d o m i e
a) správu o prerokovaní Zmeny 02/2009 Územného plánu obce Drahovce (príloha č. 1)

b) stanoviská a pripomienky, ktoré boli v zákonnej lehote prerokovávania vznesené k návrhu
Zmeny 02/2009 Územného plánu obce Drahovce (príloha č. 2a, 2b)

2.   s c  h v a ľ u j e 
a) Zmenu 02/2009 Územného plánu obce Drahovce

b) výroky ku stanoviskám a pripomienkam uplatnených pri prerokovaní návrhu Zmeny 02/2009
Územného plánu obce Drahovce (príloha č. 3a, 3b)

c) VZN č. 1/2010, ktorým sa vyhlasujú zmeny záväznej časti územného plánu obce Drahovce

3.  u k l a d á
Obecnému úradu v Drahovciach

a) zabezpečiť zverejnenie VZN č.  01/2010 
Termín : ihneď

b) označiť textovú časť Zmeny 02/2009 Územného plánu obce Drahovce, hlavné výkresy
a záväznú časť schvaľovacou doložkou
Termín : do 35 dní

c) vyhotoviť o obsahu Zmeny 02/2009 Územného plánu obce Drahovce registračný list a spolu
s kópiou uznesenia o schválení doručiť MVaRR SR
Termín : do 35 dní

d) zabezpečiť uloženie Zmeny 02/2009 Územného plánu obce Drahovce v obci, na stavebnom
úrade a na Krajskom stavebnom úrade v Trnave, odbor územného plánovania
Termín : do 35 dní

10. Rôzne  

P. Maceka sa pýtal, kto montuje vodomery, prečo nemáme pracovníka v Drahovciach. 
P. starosta odpovedal, že po ukončení stavby obecného vodovodu, čo bude v krátkom čase, pretože
sme práve dostali finančné prostriedky na jeho dokončenie a po kolaudácii, prijmeme pracovníka. 
P. Surový tiež vyjadril názor, aby sme počkali na ukončenie vodovodu. 
Po  krátkej  rozprave  sa  poslanci  dohodli,  že  členovia  stavebnej  komisie  sa  stretnú  k  riešeniu
projektových dokumentácií vodovodných prípojok.
P. Brezovský sa pýtal, či sa uvažuje s opravou oplotenia medzi cintorínom a futbalovým štadiónom.
P. Maceka si tiež všimol, že to nie je dobre urobené, postupne navážaná hlina teraz tlačí na plot. 
JUDr.  Šoka  navrhol,  aby  túto  situáciu  posúdila  stavebná  komisia  a  navrhla  riešenie  spolu  s
predbežným rozpočtom. 
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22.
uznesenie

k bodu Rôzne 

OZ v Drahovciach 
b e r i e   n a   v e d o m i e   podnety poslancov

11. Diskusia  

Diskusia sa na dnešnom rokovaní nekonala.

12.   Návrh na uznesenie

OZ v Drahovciach schvaľuje  uznesenia z rokovania OZ v Drahovciach, konaného dňa 29.04.2010
tak ako boli prednesené
h l a s o v a n í m  č.  : 12
ZA : 8                                               PROTI : 0                                ZDRŽAL SA : 0

23.
uznesenie 

k  bodu Návrh na uznesenie

OZ v Drahovciach 
s c h v a ľ u j e  uznesenia z rokovania OZ v Drahovciach konaného dňa 29.04.2010.

13. Záver

Po vyčerpaní všetkých bodov programu zástupca starostu obce poďakoval poslancom za účasť
a rokovanie OZ ukončil.

Drahovce 29.04.2010                                                                Zapísala : Mária Varačková

Príloha č.1: Tabuľka hlasovaní poslancov

                                                                                                    ...........................................
                                                                                                             JUDr. Jozef Šoka
                                                                                                         zástupca starostu obce

Jozef Varačka .........................................               Jozef Maceka .........................................
                           overovateľ                                                                    overovateľ
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Príloha č.1: Tabuľka hlasovaní poslancov

10/10

Hlasovanie poslancov na zasadaní Obecného zastupite ľstva v Drahovciach d ňa 29.04.2010 

Meno poslanca 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12
Bednár Stanislav X X X X X X X X X X X X
Brezovský Jozef + + + - - + + + + + + +
Mgr. Lajchová Jana + + + - - + + + + + + +
Maceka Jozef + + + 0 - + + + 0 + - +
Ing. Rapavý Patrik + + + - - + + + + + + +
Surový Juraj + + + - - + + + + + + +
JUDr. Šoka Jozef + + + - - + + + + + + +
Varačka Jozef + + + - - + + + + + + +
Zurek Milan + + + - - + + + + + + +

Drahovce 29.04.2010  

Spôsob značenia hlasovania: ZA +
PROTI -
ZDRŽAL SA 0
NEBOL PRÍTOMNÝ X


